

To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: INVEST BANK Date: 25-02-2026 02:41:09 PM Subject: Ordinary General Assembly Meeting date	السادة هيئة الأوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: البنك الاستثماري التاريخ: 25-02-2026 02:41:09 PM الموضوع: موعد اجتماع الهيئة العامة العادي
We would like to inform you that the Board of Directors of INVESTBANK decided in 25/2/2026 to invite shareholders to attend the annual ordinary general assembly meeting of the bank at exactly 10:00 AM on Sunday, 26/4/2026, through visual and electronic communication method, A copy of the invitation and the annual report will be sent to you once ready. This decision is subject to the company's General Assembly Approval	أرجو اعلامكم بأن مجلس ادارة البنك الإستثماري قد قرر بتاريخ 2026/2/25 دعوة المساهمين لحضور اجتماع الهيئة العامة العادي السنوي للبنك المنوي عقده في تمام الساعة العاشرة من صباح يوم الاحد الموافق 26/4/2026 من خلال وسائل الاتصال المرئي والالكتروني ، هذا وسيتم تزويدكم بنسخة عن الدعوة والتقرير السنوي حال الانتهاء من اعدادهما . ويخضع هذا القرار لموافقة الهيئة العامة للشركة .
25-02-2026	25-02-2026
Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: الاء مرقعة	وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: الاء مرقعة